
COL•LABORACIONS
Entrevista al cap de colla dels Xics de

Granollers
En Ramon Roviraporta de cap de colla 4 anys amb els Xics de Granollers,
amb ell, s'han fet els millors castells de la colla que es portaven anys
practicant com els que veurem a les preguntes següents.Ser cap de colla
consisteix a decidir quan esfa pujar el castell, coordina totes les persones
per tal que pugin alhora i baixar quan cal.Conjuntament amb els de
tècnica de canalla, tronc i pinya;decideixen quines persones són les més
adequadesperpujar i al lloc més adient

•Quants anys fa que existeixen els

Xics?

Els Xics existeixen des de fa 6 anys.
'Quants anys fa que hi ets tu?
Fa exactament quatre anys i mig.
•Abans de ser cap de colla, a quin pis
estaves?
Primerde tot voldria dir que ser cap de
colla no vol dir no pujar als castells. Jo
era 2n o lateral.
•T'agrada fer de cap de colla?És molt
complicat? És estressant?Quines
satisfaccions et dona ser cap de colla?

Si, m'agrada molt perquè porta moltes

satisfaccions dels castells que

descarreguem, però també porta molts
sacrificis i malts de cap.
.Qui i com va organitzar tot això?
La colla vacomençar a partir de la colla
de blancs, que en una festa major van
decidir de fer castells.Un grup d'aquests
nois van decidir fer una colla seriosa i es
van independitzar dels blaus i blancs.
.Com vau fer que la gent vingués als

assaios els primers dies?
Primer es va buscar gent de blancs i

d'escoles que vinguessin, també es van

repartir cartells i també dient a tothom
qui coneixies que vingués a la colla.
'Quan va néixer la colla, quins
castells fèieu?
Fèiem castells de cinc pisos sense pinya
i pilars de tres, però poc a poc vam

començar apujar fins avui en dia.
•Actualment quins castells feu?

Enquesta

Nosaltres els tres millors castells que
fem són el tres de set aixecat per sota, el
dos de set o torre de set i finalment el
quatre de vuit, però ara estem treballant
per assolir el tres de vuit el dia de la
diada.

"Imatge de la celebració de ladiadapassada."

'Se sent molta satisfacció quan es fa

un castell nou per ia colla?

Sí, es un moment que la colla viu
intensament, jaque suposa la
culminació de mesos d'assaig i d'esforç.
.Teniu molts problemes els de
tècnica?Amb la gent, canalla...
Tenim alguns problemes sobretot amb
el número de gent que hi ha a la

colla.No és que siguem pocs (uns dos
cents), però en necessitem més, ja que
per pujar cada cop més amunt
necessitem gent de tot tipus, des de nens
molt petits, fins a "tios" de dos metres
passant per tot tipus de gent.A una colla
castellera hi cap tothom.

Jordi Loureiro Homs
14-10-97

Els alumnes de 3 r de FP d electrónica de comunicacions hem fet una enquesta a la majoria
de les classes de 1 ' Institut. L '

enquesta preguntava els costums de cada persona, la situació
de la família, etc...
Les enquestes van anar prou bé.La majoria dels professors no van posar cap pega per deixar
una de les seves classes per realitzar la nostra enquesta sense cap problema.Alguns alumnes
van contestar amb sinceritat, però , con sempre , n hi ha d altres que responen les

preguntes posant el que voleu.De tota manera , aprofito per donar les gràcies a tots els

professors i alumnes que han fet possible el nostre treball.

En nom de 3 r Electro.Com,
com a delegat de la classe:

DANIEL CONDE

Entre la basura

espacial figura
un destomillador

que perdió
un astronauta.El 24

dejulio de 1996,
el microsatéhte
francés «Cereza»
chocócon un trozo
del coheleAriane,
lanzadoen 1986.

PÍNDOLES

El dato
BASURA ESPACIAL
- -

Número
de objetos

abandonados
girando
alrededor
de la Tierra:
más de

' 8.500
Objetos de

menos de 1 cm
de diárnetro
flotando

por el espacio:
100.000
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